

Referat af Bestyrelsesmøde d. 2. december 2019 - Lyngby Fotoklub

Til Stede

- **Bestyrelsen:** Hans Hove, Jan Jürgensen, Jørgen Fynsø, Thomas Salling & Carsten Selvang.
Øvrige: Klaus Willemoes

Dagsorden

1. Valg af referent
2. Meddelelser
3. Nyt logo
 - a. Fastlæggelse af princip for afstemning
4. Status på ny storskærm
5. Hjemmeside
 - a. Har vi behov for en backup/dubleant som webmaster?
6. Næste møde
7. Evt.

Ad 1 – Valg af referent

Thomas blev valgt som referent.

Ad 2 – Meddelelser

- Jan: Jan modtager mails omkring diverse projekter & initiativer fra kommunen. Bl.a. også indberetning om fordeling af medlemmer (køn, alder).
- Jørgen: Nøgleboks: Jørgen foreslår et ekstra lag sikkerhed; en yderligere boks med trykkode. Ok til at afprøve denne løsning. Det er desværre ikke længere muligt at give alle medlemmer nøgle til at komme hele vejen ind.

Ad 3 – Nyt logo

- Fastlæggelse af princip for afstemning
 - Såfremt et eller flere medlemmer af bestyrelsen muligvis deltager i konkurrencen er det ikke hensigtsmæssigt, at bestyrelsen står for afstemningen. Derfor forslag om, at Ole gennemfører afstemningen for de indkomne logoer. Nuværende logo bør indgå i konkurrencen.

Ad 4 - Status på ny storskærm

- Jørgen: Vi må vente og se hvilke beløb vi eventuelt får tildelt gennem fondsmidler, inden vi kan tage stilling til teknologien. Jan: Vi bør inkorporere klubmedlemmernes ønsker til skærmens egenskaber gennem en kravsspecifikation. Der er allerede fra flere medlemmer

indsendt ønsker ift. tekniske egenskaber, som så vidt muligt skal inkorporeres i kravene til valg af skærm. Thomas laver udkast til kravsspecifikation og vender denne med Carsten. Der tales om kalibrering af en fremtidig skærm. Der tales både om kalibrering af stationær klub-pc og kalibrering ift. gæster via HDMI.

Ad 5 - Hjemmeside

- Har vi behov for en backup/dubleant som webmaster?
 - Hans: Tilfreds med nuværende arbejde og indsats. Foreslag til backup/suppleant til Klaus, således at drift/udvikling kan fortsættes ved eks. sygdom og lign. Carsten har muligvis allerede adgang til systemet. Klaus og Carsten planlægger at sætte sig ned den 17. dec. og sammen gennemgå hvordan de forskellige lag på hjemmesiden opdateres. Carsten vil gerne være suppleant til Klaus. Klaus vil desuden gerne lave vejledninger til de forskellige opsætninger i websystemet.

Ad 6 - Næste møde

- Der besluttet tirsdag d. 18. februar kl. 18:30

Ad 7 - Evt.

- Intet at bemærke

Underskrevet: